



CERTIFICATE

Registration No. 17.954.204, Revision No. 1

EU type examination – production type (module B) issued according to point 3.1 ☒
 EU type examination – design type (module B) issued according to point 3.2 ☐
 of section 3 of Annex III of the Directive 2014/68/EU of the European Parliament and of
 the Council implemented by Act No. 90/2016 Coll., as amended, and Government
 Decree No. 219/2016 Coll., as amended

to the manufacturer:



ARGO-HYTOS s.r.o.

Dělnická 1306

CZ - 543 01 Vrchlabí

Company Registration No.: 47452498

for pressure equipment:

Name:	Safety valve
Type designation:	SR1A-B2/HxL
Modification:	25 ÷ 420 bar
Place of manufacture:	ARGO-HYTOS s.r.o., Dělnická 1306, CZ - 543 01 Vrchlabí
Max. allowable pressure (PS):	420 bar
Min./Max. allowable temperature (TS):	-30 °C / +120 °C
Fluid/ Group:	Hydraulic oil / 1
Opening pressure P_{set} :	Acc. to manual or request of customer

This is to certify that the specimen of the product is in compliance with the essential requirements of

Directive 2014/68/EU of the European Parliament and of the Council

This Certificate is issued for the purpose of the issue of declaration of conformity of the product with above mentioned technical regulation. Details of evaluation and list of important parts of technical documentation are given in the Evaluation Report reg. No. 18.335.735, which forms an integral part of this Certificate.

Certification validity: from **19.05.2025** until **18.05.2035**

Validity conditions are stated in the Annex to this Certificate which forms its integral part and contains 1 page.

Issued on 13.10.2025



on behalf of Notified Body 1017
 Pavla Nerandžičová
 Head of Certification Department

1. Validity conditions:

The validity of the certificate is shown on the first page. The certificate can be renewed upon request before the end of the validity period.

The device under assessment will be further assessed by at least one of the following modules:

Module C2 ☐ **F** ☐ **D** ☒ **E** ☐

Any design modifications of the pressure equipment compared to the certified design have to be notified to TÜV SÜD Czech without delay. Such a circumstance may cause the further certificate validity dependent on additional conformity assessment.

This certificate applies only to conformity assessment in the stage of design of pressure equipment type, and without execution of appropriate conformity assessment modules in manufacture / assembly, does not constitute per se a right to declare conformity with the regulation, nor label the pressure equipment with mark of conformity.

Required operating and assembly manuals shall be attached to each product.

Each product shall contain a clear producer or importer reference and its type designation, so that it is possible to determine the identity of tested type with products put into circulation.

2. Rules for the certificate disposal:

Certificate can be used only as a certificate for the products specified on the first page. This also applies to the use in advertising, promotional and commercial materials.

This certificate can be copied only as a whole. It is forbidden to change, add or overwrite the data in the certificate.

Unauthorized or deceptive use of the certificate can be subject to sanctions.

The certificate cannot be used as a certificate for products, to which modifications affecting the conformity with standards and regulations were made without consent of TÜV SÜD.

The certificate shall apply only to its holder and to the products and places of manufacture specified therein.

Transfer of the certificate to third parties by its holder is unacceptable, as well as its use by third parties. It can be transferred to the third party only by TÜV SÜD Czech.

Not specified items are governed by General Terms and Conditions for Product Conformity Assessment as amended.

This certificate is revision No. 1, which replaces certificate No. 17.954.204 issued 19.05.2025.





ZERTIFIKAT

Evidenznummer 17.954.204, Revision Nr. 1

EU-Baumusterprüfung - Baumuster (Modul B) ausgestellt gemäß Nummer 3.1 ☒
EU-Baumusterprüfung-Entwurfsmuster (Modul B) ausgestellt gemäß Nummer 3.2 ☐
Abschnitt 3 der Anhang III der Richtlinie 2014/68/EU des Europäischen Parlaments und
des Rates, durchgeführt durch das Gesetz Nr. 90/2016 Slg., in der gültigen Fassung, und
die Regierungsverordnung Nr. 219/2016 Slg., in der gültigen Fassung

Hersteller:



ARGO-HYTOS s.r.o.
Dělnická 1306
CZ - 543 01 Vrchlabí
Id.-Nr.: 47452498

für Druckanlage:

Bezeichnung:	Sicherheitsventil
Typenbezeichnung:	SR1A-B2/HxL
Modifikation:	25 ÷ 420 bar
Produktionsort:	ARGO-HYTOS s.r.o., Dělnická 1306, CZ - 543 01 Vrchlabí
Max. zulässiger Druck (PS):	420 bar
Min./ Max. zulässige Temperatur (TS):	-30 °C / +120 °C
Flüssigkeit/Gruppe:	Hydrauliköl / 1
Öffnungsdruck P _{set} :	Gemäß der Bedienungsanleitung oder nach Kundenanforderung

Hiermit wird die **Übereinstimmung** des Musters des gegenständlichen Produkts mit
den Grundanforderungen **bescheinigt**

RICHTLINIE 2014/68/EU des Europäischen Parlaments und des Rates

Dieses Zertifikat wird zwecks Ausstellung einer Erklärung über die Übereinstimmung
des Produktes mit der oben bezeichneten technischen Vorschrift ausgestellt. Die
Details zur Bewertung sowie die Liste der wichtigen Abschnitte der technischen
Dokumentation sind im Bericht über Bewertung Nr. 18.335.735, der einen
untrennbaren Bestandteil des Zertifikats bildet, angeführt.

Gültigkeit der Zertifizierung: von **19.05.2025** bis **18.05.2035**

Die Bedingungen für die Gültigkeit sind in der Anlage zu diesem Zertifikat angeführt,
die seinen untrennbaren Bestandteil bildet und 1 Seite umfasst.

Ausgestellt am 13.10.2025



für die notifizierte Stelle 1017
Pavla Nerandžicová
Leiterin der Zertifizierungsabteilung

1. Bedingungen für die Gültigkeit

Die Gültigkeit des Zertifikats ist auf der ersten Seite angegeben. Das Zertifikat kann auf Antrag vor Ablauf der Gültigkeit verlängert werden.

Das bewertete Gerät wird durch mindestens eines der folgenden Module weiter bewertet:

Module C2 ☐ **F** ☐ **D** ☒ **E** ☐

Änderungen der Druckanlage gegenüber der zertifizierten Ausführung sind der TÜV SÜD Czech unverzüglich zu melden. Dieser Umstand kann die Fortsetzung des Zertifikats von einer nachträglichen Konformitätsbeurteilung abhängig machen.

Dieses Zertifikat betrifft lediglich eine Konformitätsbeurteilung in der Projektierungsphase der Druckanlage und ohne Ausführung der entsprechenden Module der Konformitätsbeurteilung in der Produktion/Montage, das Zertifikat allein begründet weder das Recht auf Erklärung der Übereinstimmung mit der Vorschrift noch auf die Bezeichnung der Druckanlagen mit dem Konformitätszeichen.

Jedem Produkt sind die erforderlichen Bedienungs- und Montageanleitungen beizufügen.

Jedes Produkt muss einen deutlichen Hinweis auf den Hersteller oder den Importeur sowie eine Typenbezeichnung tragen, damit die Identität des geprüften Produkts mit den in Verkehr gebrachten Produkten ermittelt werden kann.

2. Regeln für die Behandlung des Zertifikats:

Das Zertifikat kann lediglich als Zertifikat für die auf der ersten Seite näher bezeichneten Produkte verwendet werden. Dasselbe gilt auch für die Verwendung in Werbe-, PR- und kommerziellen Unterlagen.

Dieses Zertifikat darf lediglich als Ganzes vervielfältigt werden. Es ist verboten, die Angaben im Zertifikat zu ändern, zu ergänzen oder zu überschreiben.

Eine ungesetzliche oder irreführende Anwendung des Zertifikats kann sanktioniert werden.

Das Zertifikat darf nicht als Zertifikat für Produkte verwendet werden, bei denen ohne die Zustimmung der TÜV SÜD Czech eine Änderung mit Einfluss auf die Übereinstimmung mit den verwendeten Normativdokumenten und mit der Vorschrift erfolgte.

Das Zertifikat gilt lediglich für seinen Eigentümer sowie für die darin genannten Produkte und Produktionsorte.

Eine Übertragung des Zertifikats durch den Eigentümer auf Dritte sowie eine Verwendung des Zertifikats durch Dritte ist nicht zulässig. Die Übertragung auf ein drittes Subjekt darf lediglich durch die TÜV SÜD Czech erfolgen.

Die näher nicht bezeichneten Tatsachen richten sich nach den Allgemeinen Bedingungen für die Produktkonformitätsbewertung, in gültiger Fassung.

Dieses Zertifikat ist die Revision Nr. 1, die das am 19.05.2025 ausgestellte Zertifikat Nr. 17.954.204 ersetzt.





CERTIFIKÁT

evidenční číslo 17.954.204, revize č. 1

EU přezkoušení výrobního typu (modul B) vydaný podle bodu 3.1 ☒
EU přezkoušení konstrukčního typu (modul B) vydaný podle bodu 3.2 ☐
oddílu 3 přílohy III směrnice Evropského parlamentu a Rady 2014/68/EU
provedené zákonem č. 90/2016 Sb. v platném znění a NV č. 219/2016 Sb.
v platném znění

výrobci:



ARGO-HYTOS s.r.o.
Dělnická 1306
CZ - 543 01 Vrchlabí
IČ: 47452498

na tlakové zařízení:

Název:	Pojistný ventil
Typové označení:	SR1A-B2/HxL
Modifikace:	25 ÷ 420 bar
Místo výroby:	ARGO-HYTOS s.r.o., Dělnická 1306, CZ - 543 01 Vrchlabí
Max. dovolený tlak (PS):	420 bar
Min./Max. dovolená teplota (TS):	-30 °C / +120 °C
Tekutina/ Skupina:	Hydraulický olej / 1
Otevírací tlak P _{set} :	Dle manuálu případně požadavku odběratele

Tímto **osvědčujeme shodu** vzorku předmětného výrobku se základními požadavky

SMĚRNICE EVROPSKÉHO PARLAMENTU A RADY 2014/68/EU

Tento certifikát se vydává pro účely vydání prohlášení o shodě výrobku s výše uvedeným technickým předpisem. Podrobnosti o hodnocení a seznam důležitých částí technické dokumentace jsou uvedeny ve Zprávě o hodnocení č. 18.335.735, která tvoří nedílnou součást certifikátu.

Platnost certifikace: od **19.05.2025** do **18.05.2035**

Podmínky platnosti jsou uvedeny v příloze tohoto certifikátu, která tvoří jeho nedílnou součást a obsahuje 1 stranu.

Vydáno dne 13.10.2025



za Oznámený subjekt 1017
Pavla Nerandžičová
vedoucí útvaru certifikací

1. Podmínky platnosti

Platnost certifikátu je uvedena na první straně. Certifikát je na vyžádání před koncem platnosti obnovitelný.

Posuzované zařízení bude dále posouzeno nejméně jedním z následujících modulů:

Moduly C2 ☐ **F** ☐ **D** ☒ **E** ☐

Změny tlakového zařízení oproti certifikovanému provedení je třeba neprodleně sdělit TÜV SÜD Czech. Tato okolnost může učinit další pokračování certifikátu závislé na dodatečném posuzování shody.

Tento certifikát se týká pouze posuzování shody v etapě návrhu typu tlakového zařízení a bez provedení příslušných modulů posuzování shody ve výrobě/ montáži, nezakládá sám o sobě právo prohlašovat shodu s předpisem, ani označovat tlaková zařízení značkou shody.

Ke každému výrobku musí být přiloženy potřebné návody k obsluze a montáži.

Každý výrobek musí nést zřetelný odkaz na výrobce nebo dovozce a typové označení, aby bylo možné zjistit identitu zkoušeného typu s výrobky uvedenými do oběhu.

2. Pravidla pro nakládání s certifikátem:

Certifikát se může používat pouze jako certifikát výrobků, jejichž specifikace je uvedena na první straně. To platí i pro použití v reklamních, propagačních a komerčních materiálech.

Tento certifikát lze kopírovat pouze vcelku. Je zakázáno měnit, doplňovat nebo přepisovat údaje v certifikátu.

Neoprávněné nebo klamavé použití certifikátu může být sankcionováno.

Certifikát nelze použít jako certifikát výrobků, u nichž byla provedena bez souhlasu TÜV SÜD Czech změna ovlivňující shodu s použitými normativními dokumenty a předpisem.

Certifikát platí pouze pro svého majitele a pro výrobky a výrobní místa v něm uvedená.

Přenášení certifikátu jeho majitelem na třetí osoby je nepřipustné, stejně jako používání certifikátu třetími osobami. Na třetí subjekt může být přenesen jen TÜV SÜD Czech.

V blíže neuvedeném se řídí Všeobecnými podmínkami pro posuzování shody výrobků v platném znění.

Tento certifikát je revizí č. 1, která nahrazuje certifikát ev. č. 17.954.204 ze dne 19.05.2025.

